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PROTOKÓŁ nr 5/22 
z posiedzenia Komisji Doraźnej ds. Budowy Zbiornika Małej Retencji w Kurowie 

odbytego w dniu 23 lutego 2022 r. w trybie zdalnym, 
pod przewodnictwem Pana Tomasza Akulicza 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Akulicz Tomasz – przewodniczący Komisji  
2. Gęsiak Andrzej 
3. Grajnert Tomasz 
4. Kaftan Sławomir  
5. Psuja Wojciech 

 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 
Maciej Preś – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju  
 
Lista obecności stanowi zał. nr 1. 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Informacja o sporządzeniu protokołów nr 3/21 i 4/21 z poprzednich posiedzeń komisji.  
3. Informacja z otwarcia ofert w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego 
prowadzonego w trybie zapytania ofertowego na zadanie pn.: „Wykonanie analizy 
hydrologicznej w zakresie pracy planowanego zbiornika małej retencji w Kurowie, gm. 
Wieluń”.  
4. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  
5. Zakończenie posiedzenia.  
 
Porządek obrad stanowi zał. nr 2 do protokołu.  
 

Punkt 1 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz dokonał otwarcia posiedzenia komisji oraz stwierdził 
prawomocność obrad - na stan 5 członków, obecnych 5.  Zapytał, czy ktoś zgłasza uwagi do 
porządku obrad? Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, ze porządek obrad został przyjęty przez 
komisję.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 2 
 

Informacja o sporządzeniu protokołów nr 3/21 i 4/21 z poprzednich posiedzeń komisji.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś zgłasza uwagi do sporządzonych 
protokołów? Nikt się nie zgłosił. 
 
Protokoły nr 3/21 i 4/21 zostały przyjęte.  
Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 3 



2 
 

 
Informacja z otwarcia ofert w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego 
prowadzonego w trybie zapytania ofertowego na zadanie pn.: „Wykonanie analizy 
hydrologicznej w zakresie pracy planowanego zbiornika małej retencji w Kurowie, gm. 
Wieluń”. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz powiedział, że informacja z otwarcia ofert została przesłana 
do radnych. Zapytał czy są zagwarantowane środki  w budżecie na zlecenie tego zadania?  
 
Naczelnik IR Maciej Preś powiedział, że za chwilę odpowiedzi udzieli burmistrz. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie zgłosił. 
Zapytał, czy udało się zaktualizować opinię geotechniczną?  
 
Naczelnik IR Maciej Preś powiedział, że burmistrz nie będzie mógł uczestniczyć                                  
w spotkaniu. Poinformował, że pani skarbnik przygotowała autopoprawkę do zmian w 
budżecie. Dodał, że na tą chwilę nie może być zawarta umowa. Wskazał, że nie otrzymał 
jeszcze poprawek. Przyznał, że skierowali do firmy pytania radnych, ale umknęło zwrócenie 
uwagi, aby wprowadzili poprawki. Zapewnił, że będzie to wykonane.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz powiedział, że radni otrzymali odpowiedź dotyczącą 
wykorzystania urobku. Złożył wniosek, aby na najbliższej sesji w formie autopoprawki 
zagwarantować 50 000 zł w budżecie na wykonanie dokumentacji hydrologicznej. Zarządził 
glosowanie: kto jest za wnioskiem, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  
 
W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach za) przyjęła ww. wniosek.  
 

Radny Sławomir Kaftan zapytał, do kiedy ma być wykonana analiza?  
 
Naczelnik IR Maciej Preś odpowiedział, że 4 miesiące od dnia podpisania umowy.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? Głos zabrali: 
 
Radny Sławomir Kaftan poprosił, aby dokumentacja została przesłana do radnych.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz powiedział, że komisja odbędzie się jeszcze w miesiącu 
marcu. Powiedział, że jak tylko będzie dokumentacja, to zostanie przesłana do członków 
komisji. Zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? Nikt się nie zgłosił.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 4 
Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania?  
 
Radny Wojciech Psuja poprosił naczelnika Presia o przesłanie harmonogramu prac na ul. 
POW. 
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Naczelnik IR Maciej Preś odpowiedział, że wykonawca nie dostarczył poprawionego 
harmonogramu prac. Dodał, że jeśli go otrzyma, to udostępni radnym. 
 
Radny Wojciech Psuja poprosił o przesłanie poprzedniego. Zaznaczył, że prosi o to na każdej 
sesji.  
 
Naczelnik IR Maciej Preś powiedział, że ma protokoły z prac na budowie i na każdym z nich 
jest zaznaczone, że harmonogram nie jest realizowany. Powiedział, że może udostępnić 
notatki z budowy.  
 
Radny Wojciech Psuja powiedział, że chciałby otrzymać harmonogram i notatki. Zaznaczył, że 
niepojęte jest, że prace nie idą zgodnie z harmonogramem, nie ma żadnych planów działań.  
 
Naczelnik IR Maciej Preś powiedział, że jest harmonogram, ale wymaga on aktualizacji. 
Zastrzegł, że to co jest wykonywane na placu budowy nie jest zgodne z harmonogramem.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zapytał, kiedy planowane jest otwarcie drogi na Widoradzu?  
 
Naczelnik IR Maciej Preś zapytał, czy chodzi o drogę na Widoradzu, czy cały ciąg?  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz powiedział, że chodzi mu o przejezdność?  
 
Naczelnik IR Maciej Preś powiedział, że na Widoradzu jest wykonywana stabilizacja. Wskazał, 
jakie będą kolejne prace i ile potrwają. Dodał, że na takim etapie nie można jeszcze puścić 
ruchu.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 4 
  
Zamknięcie posiedzenia. 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokołowała:                Przewodniczący Komisji 
 
Agnieszka Badera             Tomasz Akulicz 
 
 
 
 


